
Acta de la sessió del Ple
Identificació de la sessió

Núm.: 1/2019

Caràcter: ordinària 

Data: 22 de gener de 2019

Horari: de 18.45 h a 21.05 h

Lloc: sala de plens

Assistents

Antoni Daniel Frontera Borrueco, Grup Arrelam

Bernat Oliver Femenia, Grup Arrelam

Esperança Montiel López, Grup Pi-Plataforma Independents

Joan Ramon Morro Navarro, Grup Pi-Plataforma Independents

Maria Jerònima Rotger Mir, Grup Pi-Plataforma Independents

Joana Maria Coll Vidal, Grup Esquerres pel Poble

Joan Rotger Seguí, Grup PP

Cristòfol Barceló Mestre, regidor del Grup PP

Rafel Gelabert Tortella, regidor del Grup PP

Antoni Ripoll Rotger, regidor del Grup PP

Mª Magdalena Vicens Pons, secretària interventora de la corporació

Absents

Joan Sastre Coll, regidor del Grup Pi-Plataforma Independents 

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 12 de desembre de 2018

2. Resolució de la reclamació interposada pel portaveu del Grup PP, Joan Rotger Seguí, durant el
tràmit d’exposició pública, contra el Pressupost per 2019 aprovat inicialment

3. Resolució  de  les  al·legacions  presentades  entorn  al  projecte  exposat  al  públic  «Projecte
Acondicionament Vial Entrada al Municipi de Selva» i aprovació del mateix.

4. Aprovació de:



Primer.- L’inici de l’expedient d’obra per l’execució del «Projecte Acondicionament Vial Entrada al
Municipi de Selva», per import de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un
import de 500.296,60  €, mitjançant procediment obert simplificat, tramitació ordinària.
Segon.- Els Plecs de clàusules administratives i de prescripcions tècniques (Projecte).

Tercer.- La tramitació de la licitació mitjançant procediment obert simplificat dels dos lots.

Quart.- La despesa de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un import total
de 500.296,60 €.

Cinquè.- Disposar l'obertura del procediment d'adjudicació mitjançant la publicació de l'anunci de
licitació al perfil del contractant ubicat a la Plataforma de contractació del sector públic i al tauler
d'anuncis de l'Ajuntament.

5. Aprovació del Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Selva per
dur a terme actuacions relatives a la subvenció 2019 per a control de felins assilvestrats a zones
urbanes de Mallorca

Control dels òrgans de govern:

6. Donar compte dels Decrets de batlia

7. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari

8. Informacions de batlia          

9. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 12 de desembre de 2018

El batle demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta del Ple de data 12 de
desembre  de  2018.  Seguidament,  inicia  la  votació  i  s’obtenen  deu  vots  a  favor,  per  tant,
unanimitat dels presents per l’aprovació de  l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 12 de
desembre de 2018.

2. Resolució de la reclamació interposada pel portaveu del Grup PP, Joan Rotger Seguí,
durant el tràmit d’exposició pública, contra el Pressupost per 2019 aprovat inicialment

El batle llegeix la seva proposta:

«Primer.- Memòria de batlia
La memòria segueix el model de les memòries presentades al llarg dels darrers anys pels diferents equips de
govern sense que hi hagi diferències substancials en el contingut d'aquesta.

Segon.- Incompliment de regla de despesa
Tal i com indica l'informe d'intervenció, amb les dades provisionals de liquidació de l'exercici 2018 i amb una
previsió de liquidació del 100% del pressupostat per a l'exercici 2019, s'incompliria l'objectiu de regla de



despesa a la liquidació dels comptes. No obstant, és el parer de l'equip de govern que hi ha marge per
rebaixar les previsions de despesa inicialment previstes per les següents raons, que no tenen perquè ser les
úniques:
- Previsió que el preu de licitació dels diferents projectes a executar presentin baixes.
- Baixes al consum elèctric a les instal·lacions esportives per canvi d'enllumenat de major eficiència
- Baixes a les despeses pel que fa al tractament i eliminació de residus seguint la tendència dels darrers
anys de millora a la recollida selectiva

Pel que fa a la inversió d'acondicionament de l'entrada nord del nucli de Selva, es tracta d'una actuació amb
un cost total de 500.296,60 €, dels quals, 398.321,66 € provenen de finançament per part de la CAIB i
107.258,17 € de fons municipals (99.580,42 € via inversions financerament sostenibles i 7.677,75 € via
partida pressupostària ordinària).

De tots aquests imports, l'únic que té efecte damunt el compliment de la regla de despesa és l'import de
7.677,75 €. Donada la previsió que es pugui donar una baixa al preu de licitació, és molt probable que
finalment aquesta despesa no s'hagi d'executar.
Pel  que  fa  a  la  consideració  que  el  projecte  s'extralimita  a  les  competències  municipals,  les  obres
d'adequació del vial (soterrament i millora dels serveis d'enllumenat públic, electricitat, aigües residuals,
pluvials  i  potable i  construcció de voravia  per permetre la  circulació segura de vianants)  superen amb
escreix, pel que fa al seu cost, l'aportació municipal. El cost de la construcció de la rotonda a la carretera
ma-2130 es pot assumir integrat dins la part finançada pel govern.

Tercer.-  La  reclamació  interposada  al  Pressupost  per  2019,  va  tenir  entrada  a  la  corporació  en  data
14/01/2019 amb registre d’entrada núm. 55 (data d’entrada al registre del Consell Insular 08/01/2019). Per
tant,  no es va poder incloure  dit  punt  a  l’ordre del  dia  de la  Comissió  Informativa celebrada en data
10/01/2019. Per la qual cosa, s’introdueix la resolució de la reclamació dins l’ordre del dia de la convocatòria
del Ple atès la necessitat i urgència de la seva resolució i aprovació definitiva del Pressupost de 2019 per la
seva previsió de crèdits necessaris per l’execució d’inversions importants pel Municipi.

Per tot l'exposat, ES PROPOSA AL PLENARI:
Primer.- Aprovar el debat i votació de dit assumpte sense el previ dictamen de la Comissió Informativa
precedent atès la necessitat de resoldre la reclamació i urgència de l’aprovació  definitiva del Pressupost per
2019
Segon.- Desestimar la reclamació interposada pel portaveu del Grup PP, Joan Rotger Seguí, durant el tràmit
d’exposició pública, contra el Pressupost per 2019 aprovat inicialment
Tercer.- Publicar l’anunci de l’aprovació definitiva del Pressupost per 2019 al BOIB.»

La  regidora  Joana  Maria  Coll,  del  Grup  Esquerres  pel  Poble,  reitera  les  paraules  de  batlia,
expressant  la  claredat  de  les  explicacions  sobre  la  memòria  del  pressupost,  indicant  que  la
memòria és pràcticament igual que les d’anys enrere, presentades per batles de distints grups
polítics. Respecte al compliment de la regla de despesa, reitera la claredat de les explicacions
exposades per batlia. Manifesta que la reducció de les despeses en matèria de residus així com  la
previsió de què les ofertes que es presentaran, respecte de les obres a licitar, seran més baixes
que les quanties previstes per a l’execució de les obres, contribuiran a què es compleixi amb la
regla de despesa. Manifesta que no tenen sentit les al·legacions objecte de debat i que no hi ha
aclariment a haver de fer.

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, manifesta que els membres
que conformen el seu Grup polític estan totalment d’acord amb la proposta del batle i amb la
inversió.  Exposa que hi  ha clara voluntat  en què no es faci  res,  explicant que amb aquestes
al·legacions l’únic que es pretén és que l’equip de govern no pugui dur a terme cap actuació,
aclarint que aquestes al·legacions no tenen justificació ja que no tenen sentit respecte al que es



reclama. Manifesta que, per part del seu Grup Polític, consideren que el Pressupost per l’any 2019
presentat per l’equip de govern és totalment correcte i que amb els mateixos s’evitaran problemes
succeïts anys enrere, respecte a la previsió d’actuacions que van implicar la pèrdua de subvencions
i  fons  propis.  Així  mateix,  enumera  específicament  algunes  d’aquestes  actuacions  concretes
remarcant que es van dur a terme sense reclamacions en contra per part de l’oposició, pensant
que es feia per un bé del poble. Remarca de nou que el resultat de les actuacions previstes en el
Pressupost serà satisfactori pel poble.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, manifesta que la reclamació es basa en fets importants,
expressant la falta del debat del Pressupost per l’any 2019 i la manera en què l’equip de govern ha
presentat el mateix, amb una comissió informativa i un plenari sense que el Grup Polític PP hagi
pogut participar en la seva elaboració, manifestant que batlia s’allunya de la transparència i de la
participació.  Seguidament,  manifesta  que  l’al·legació  efectuada sobre la  memòria  de batlia  és
important perquè la memòria només consta d’una pàgina, remarcant que no es sap quina és
l’aplicació  de  la  Relació  de  Llocs  de  Feina  respecte  a  l’increment  de  complements  de  les
retribucions dels empleats públics i que, de la lectura del Pressupost per a l’any 2019, no es pot
extreure alguna conclusió clara, expressant la manca de comprensió del mateix, definint-lo com un
Pressupost intel·ligible respecte a la seva aplicació i no especificat per batlia en la seva memòria.
Manifesta doncs que sí hi ha arguments per exigir que la memòria de batlia expliqui els extrems
indicats i que no costava gaire establir quan, de quina manera i com s’aplicarà la nova Relació de
Llocs de Treball, així com una explicació en relació amb la regla de despesa. Manifesta que el batle
ha reconegut que el Pressupost contempla uns 150.000 € aproximadament i que aquest import
supera la regla de despesa i que, encara que el batle no li doni importància, amb aquests fons
s’està  duent  a  terme  una  inversió  sobre  uns  terrenys  respecte  dels  que  no  s’ostenta  una
competència municipal sinó que són terrenys de titularitat del Consell de Mallorca, remarcant que
la rotonda del poble de Binissalem la va pagar el Consell de Mallorca, que als pobles de Campos,
Costitx  i  Porreres el  Consell  de Mallorca va destinar  7.000.000 d’euros per  intervenir  terrenys
municipals i al Terme Municipal de Selva es fa a la inversa, destinant doblers públics per dur a
terme actuacions sobre terrenys de titularitat del Consell de Mallorca, remarcant que el Projecte de
l’obra d'embelliment de l’entrada de Selva hauria d’haver començat d’una altra manera. També
explica que s’ha parlat dels dipòsits d’aigua de Biniamar i que tampoc es preveu cap partida per
reparar aquests dipòsits, que implica una despesa aproximada d’uns 20.000 €, i altres partides
respecte de les que no se’ls hi ha donat l’oportunitat per expressar-se. Per tant, manifesta que es
manté la reclamació així com els seus termes.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, es dirigeix al senyor Joan Rotger,
portaveu del Grup PP, manifestant que quan el senyor Joan Rotger parla dels doblers públics,
aquest  ho  són independentment  de l’origen,  tant  si  provenen del  Govern  autonòmic  com del
Consell  Insular  de Mallorca.  Afegeix que la inversió ve finançada en un vuitanta per  cent pel
govern autonòmic. Explica que de les arques municipals surten 100.000 € que no basten per cobrir
actuacions que sí són de competència municipal, com són el soterrament dels serveis municipals,
les pols-tenses del telefon, de l’electricitat, la construcció d’una cera per accedir al cementiri i que,
així mateix, també es farà una entrada digne per poder accedir al poble de Selva.
Per tant, per mitjà d’aquesta subvenció del Govern autonòmic es faran dites actuacions més la
construcció de la rotonda. Remarca de nou que tota la inversió es farà mitjançant doblers públics,
que no implica només doblers que provenen de les arques municipals. Quant a la memòria de
batlia, comunica al senyor Joan Rotger que les memòries de batlia de quan governava el Grup
Polític PP anys enrere així com els Pressuposts presentats pel mateix Grup Polític eren igual de
intel·ligibles com la memòria i el Pressupost d’ara, tret la memòria del 2015, remarcant que degut
a  què  aquest  any  hi  havia  eleccions  municipals,  en  la  mateixa  es  va  fer  constar  amb  certa



exageració totes les bonances fetes al Terme Municipal de Selva, i que l’equip de govern actual no
va a lluir-se amb la memòria de batlia si no que actua a través dels fets i de la feina. 

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, exposa que tot el contingut
del pressupost s’ha explicat i que hi ha constància d’aquest fet.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, diu que vol que les coses es facin bé i que, a vegades,
pensen que les coses es poden fer d’una altra manera. Manifesta que el Grup Polític PP estava
d’acord amb l’avantprojecte de la inversió i que conseqüentment es va votar a favor del mateix. Es
dirigeix a la regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, expressant que quan es van
publicar una línia d’ajudes, la regidora va presentar dos projectes: un relatiu a la plaça de Selva i
l’altre   sobre  l’accés  nord  de  Selva,  que  és  conseqüència  d’una  modificació  del  sentit  de  la
circulació. Manifesta que al poble de Selva li hagués agradat que aquesta inversió de 500.000 €
aproximadament s’hagues duit a terme amb una major participació, remarcant que fa 8 mesos que
tenen  les  al·legacions  disponibles  i  que  a  dia  d’avui  porten  a  la  sessió  plenària  la  resolució
d’aquestes  al·legacions  mitjançant  la  seva  desestimació,  l’aprovació  del  projecte  de  l’obra  de
l’entrada, de manera que s’hauria de seguir  una sèrie de passos i  no resoldre totes aquestes
qüestions en la mateixa sessió plenària. Si bé, exposa que aquestes qüestions corresponen a un
altre punt de l’ordre del dia i que ja s'estendrà posteriorment. Així mateix, manifesta que seria
adient que el Pressupost contemplàs l’increment de complements del personal que implica una
modificació de la Relació de Llocs de Feina i que, per tant, quedàs plasmat al mateix Pressupost,
en benefici dels mateixos empleats públics. Quant a la regla de despesa, manifesta que els càlculs
efectuats pel seu Grup Polític difereixen respecte als realitzats per l’equip de govern i que, per
tant, s’ incomplirà la regla de despesa i que tendrà una repercussió negativa en els pressuposts
vinents.

El batle informa que s’ha adonat que no ha manifestat anteriorment que aquest punt no va ser
informat per la Comissió Informativa perquè la reclamació presentada pel senyor Joan Rotger es
va rebre amb posterioritat  a  la  celebració  de la  sessió  de  la  Comissió  Informativa.  Per  tant,
manifesta que primer s’ha d’aprovar que aquest punt es voti en la sessió plenària. Respecte aquest
primer extrem, s’acorda amb 6 vots a favor i 4 en contra del Grup Polític PP que es procedeixi a la
votació del punt de l’ordre del dia.

Seguidament,  es  procedeix  a  la  votació  de  la  desestimació  de  la  reclamació  interposada  pel
portaveu del Grup PP, Joan Rotger Seguí, durant el tràmit d’exposició pública, contra el Pressupost
per 2019 aprovat inicialment, amb sis vots a favor (dos per part dels regidors del Grup Arrelam,
tres per part dels regidors Grup Pi-Plataforma Independents i un per part de la regidora del Grup
Esquerres pel Poble), i quatre en contra del Grup Polític PP. 

3.  Resolució  de  les  al·legacions  presentades  entorn  al  projecte  exposat  al  públic
«Projecte Acondicionament Vial Entrada al Municipi de Selva» i aprovació del mateix.

El batle llegeix la seva proposta respecte al tercer i quart punt de l’ordre del dia:

«Atès l’expedient d’obra municipal  65/2017 i l’expedient administratiu 42/2017 iniciat per la tramitació i
aprovació del «PROJECTE D’ACONDICIONAMENT VIAL D’ENTRADA AL MUNICIPI DE SELVA».

Atès els informes emesos, respecte a les al·legacions presentades,  per part  de l’enginyer redactor del
projecte en el seu informe de 22 de novembre de 2018, i, en termes pràcticament idèntics, per part del CIM
en el seu informe de data de 5 de desembre, així com a l’apartat de conclusió de l’informe tècnic emès per



l’arquitecte municipal en data de 19 de desembre de 2018, dels quals des desprèn clarament que s’opta per
la desestimació de les al·legacions presentades, pel motius que s’hi exposen, i pel manteniment del projecte.

Atès els informes favorables emesos pel Consell Insular de Mallorca i que són els següents:

- Informe de 20 de desembre de 2017.

- Informe favorable, de data 2 de juliol de 2018, per a la realització de les obres de rotonda d’accés 
al nucli urbà, a la carretera Ma-2130 PQ 4,900, emès pel Departament de Territori i Infraestructures 
(Direcció Insular d’infraestructures i mobilitat)  (exp. 360/2018b)

- Informe de data 5 de desembre de 2018, emès pel Departament de Territori i Infraestructures  
(Direcció Insular d’infraestructures i mobilitat)  (exp. 360/2018c), informant el següent:

«Des del punt de vista de la seguretat vial s’informa que la solució idònia per a canalitzar la circulació de
trànsit en una intersecció en T és la construcció d’una rotonda».

«La rotonda objecte del projecte de rotonda d’accés a nucli urbà de Selva des de la carretera Inca-Lluc, Ma-
2130 PQ 4,900, donarà agilitat i seguretat al trànsit provinent d’Inca i que vulgui anar a Selva i donarà més
fluïdesa al trànsit en sentit Inca-Lluc»
«El projecte de construcció ha intentat respectar al màxim la qualitat paisatgística de la zona mitjançant la
plantació d’espècies arbustives autòctones i murs de contenció de desnivells acabats en paret de pedra».
Atès que s’han emesos els  informes tècnic de l’arquitecte municipal  i  jurídic  del  TAE de la corporació,
ambdós favorables, els quals consten a l’expedient administratiu.

Atès  l’informe  de  la  secretària  interventora  de  data  7  de  gener  de  2018,  entorn  a  l’expedient  de
contractació:
«Maria Magdalena Vicens Pons, secretària interventora de l’Ajuntament de Selva, titular de l’òrgan que té
atribuïda la funció d’assessorament jurídic de la corporació.

D’acord  amb l’apartat  8  de  la  Disposició  addicional  tercera  de  la  Llei  9/2017,  de  8  de  novembre,  de
contractes del sector públic, s’emet informe en base als extrems els quals es deduiran dels següents:

Antecedents

Primer.-  En data 20 de novembre de 2018, el  batle  emet memòria  justificativa per la qual  justifica  la
necessitat de la contractació de les obres consistents en l’execució del Projecte de condicionament del vial
d’entrada a Selva.

Segon.- Es troben incorporats a l’expedient el corresponent Projecte d’obres, el qual és objecte d’informe
tècnic i jurídic favorables, i haurà de ser aprovat per l’òrgan de contractació. Així mateix, es troben també
incorporats  els  preceptius  Plecs  de  clàusules  administratives  particulars  i  de  prescripcions  tècniques
(Projecte), segons els quals es tramita un expedient de caràcter ordinari, l’adjudicació del qual es proposa
per  procediment  obert  simplificat  per  raó  de  la  quantia.  A  l’expedient  consta  l’informe  de  l’arquitecte
municipal pel qual es distribueix l’objecte del contracte en dos lots.

Fonaments de dret

Primer.- Legislació aplicable. Caràcter ordinari de l’expedient d’un contracte de naturalesa administrativa,
l’adjudicació del qual es pretén dur a terme mitjançant el procediment obert simplificat, amb aplicació de
l’article 88 de la Llei de bases del règim local, articles 116 i 117 de la LCSP quant a la seva preparació,
article 159 de la LCSP pel que fa al procediment obert simplificat i articles 156 a 158 de la LCSP.

Segon.-  Competència  per  contractar.  El  present  contracte  té  naturalesa  de  contracte  d’obra  municipal
ordinària i el Ple té la competència per contractar d’acord amb la DA segona de la LCSP. No obstant, el Ple
podrà delegar aquesta competència a la Junta de Govern Local, per l’agilització dels tràmits durant el procés
de licitació d’acord amb l’article 22 i 23 de la LBRL.

Tercer.- L’expedient de contractació. Figuren els documents de l’article 116 de la LCSP, als quals s’hi han
d’afegir el certificat d’existència de crèdit i l’informe d’intervenció de fiscalització de la despesa.



Quart.-  El  Plec  de  clàusules  administratives  i  l’anunci  de  licitació.  El  Plec  de  clàusules  administratives
redactat  específicament  per  aquest  contracte  s’ajusta a  l’article  122 de  la  LCSP i  inclou les  condicions
definitòries dels drets que assumiran ambdues parts i s’adequa a les exigències del seu objecte, per la qual
cosa, s’informa favorablement, quant a la legalitat de les clàusules.

Cinquè.-  Pel  que fa  al  Plec  de  prescripcions  tècniques  que es  materialitza  en el  Projecte  redactat  per
l’enginyer Jaime Ferrari Fernández, cal esmentar que ha estat objecte d’informes favorables, l’informe tècnic
emès per l’arquitecte municipal i l’informe jurídic emès pel TAE de la corporació. 

Conclusió

L’expedient tramitat per la contractació de l’obra «Projecte de condicionament del vial d’entrada a Selva»
s’informa favorablement.

Selva, a data de firma

La secretària interventora

Maria Magdalena Vicens Pons»

Atès l’informe de la secretària interventora de data 7 de gener de 2018 entorn a la fiscalització, conclou la
manca del cent per cent del crèdit necessari per l’execució del contracte d’obra pel Projecte.

D’acord amb aquests antecedents i de conformitat amb les previsions legals que es citen als informes que
s’han emès; Atès els  dictàmens favorables de la Comissió Informativa precedent,  ES PROPOSA AL PLE
L’APROVACIÓ DELS SEGÜENTS PUNTS:

3.  Desestimació  de  les  al·legacions  presentades  entorn  al  projecte  exposat  al  públic  «Projecte
Acondicionament Vial Entrada al Municipi de Selva», d’acord amb els informes tècnics emesos; i consegüent
dictamen  favorable  per  l’aprovació  del  «Projecte  Acondicionament  Vial  Entrada  al  Municipi  de  Selva»
redactat per l’enginyer Jaime Ferrari Fernández de JAMAR INGENIERÍA SL, amb visat número 144097/003
del COEIB de data 23 d’agost de 2018, d’acord amb els informes emesos i amb les condicions que es
detallen als informes emesos pel Consell Insular de Mallorca; Donar trasllat d’aquest acord al Consell Insular
de Mallorca atesa la seva condició de titular de la carretera Ma 2130.

4. Aprovació de:
Primer.- L’inici de l’expedient d’obra per l’execució del «Projecte Acondicionament Vial Entrada al Municipi de
Selva», per import de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un import de 500.296,60
€, mitjançant procediment obert simplificat, tramitació ordinària.
Segon.- Els Plecs de clàusules administratives i de prescripcions tècniques (Projecte).
Tercer.- La tramitació de la licitació mitjançant procediment obert simplificat dels dos lots.
Quart.- La despesa de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un import total de
500.296,60 €.
Cinquè.- Disposar l'obertura del procediment d'adjudicació mitjançant la publicació de l'anunci de licitació al
perfil  del  contractant  ubicat  a  la  Plataforma de  contractació  del  sector  públic  i  al  tauler  d'anuncis  de
l'Ajuntament.»

A més, el batle llegeix l’al·legació presentada per ell mateix contra el Projecte i, posteriorment,
llegeix la resposta a la mateixa emesa pel Departament de Carreteres del Consell de Mallorca, la
qual  no  contempla  l’illa  reflectora  com a  bona  proposta.  En  concret,  la  resposta  emesa  pel
Departament de Carreteres afirma que la solució idònia, des d’un punt de vista de la seguretat
vial, és una rotonda. Per tant, manifesta el batle que com ja està previst a la seva proposta i
d’acord amb les explicacions dels tècnics del Departament de Carreteres, cal desestimar les dues
al·legacions i, conseqüentment, aprovar el Projecte.



La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, diu que l’exposició de batlia és clara,
que les al·legacions queden resoltes i  que el Projecte està ben estudiat conjuntament amb el
Departament de Carreteres del Consell Insular, ja que el Projecte precisament implica donar una
entrada al Portal de la Serra de Tramuntana. Afegeix que dit Projecte ha estat exposat al públic i
els interessats han pogut estudiar-lo i presentar reclamacions al respecte, manifestant que la seva
intenció amb aquest Projecte és dignificar l’entrada al poble de Selva i  que la subvenció està
destinada a uns fins específics i que el marge d’actuació per part de l’Ajuntament és limitat, ja que
la subvenció prové del Consorci de la Borsa d'Allotjaments Turístics. Així mateix, manifesta que la
rotonda té un diàmetre de 9 metres i  que no té cap repercussió negativa sobre els  terrenys
municipals i la resta del territori, fent constar que amb aquesta obra es podrà arribar al cementiri
sense necessitat  d'haver  de creuar la  carretera per  damunt  la  calçada per  on transcorren els
cotxes,  sinó  que  es  construirà  una  cera  per  on  transitaran  els  vianants  i,  alhora,  limitarà  la
velocitat dels cotxes que entren al poble de Selva. 

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, afirma que s’ha de ser crític i
que una rotonda no és una gran construcció, sinó que la rotonda prevista al Projecte beneficia el
control del trànsit de vehicles i la seva velocitat. Remarca el fet de què batlia, no conforme amb el
projecte presentat, presentés al·legacions sobre determinats aspectes del mateix. Conclou que és
una millora molt important recolzada per informes tècnics.

El  portaveu  Joan  Rotger,  del  Grup  PP,  exposa  que  aquest  expedient  té  dues  vessants,  una
administrativa i l’altra política; respecte a la segona, varen ser els polítics, membres de l’equip de
govern,  que  varen  presentar  els  projectes  de  la  reforma  de  la  plaça  de  Selva  i  de
l’acondicionament  de  l’entrada  al  nucli  de  Selva  a  la  Conselleria  de  Turisme  (en  concret,  el
Consorci  Borsa  d’Allotjaments  Turístics).  Per  tant,  és  una  decisió  política  la  presentació  del
contingut dels projectes sense que primer es demanàs als pobles què volien. Quant a la primera
vessant, diu que és a la primera sessió plenària a la qual es parla del Projecte i que quan es va
exposar al públic es va fer sense els informes (tècnics, d’intervenció, jurídic i del tècnic municipal)
que avui són damunt la taula sense possibilitat haver-los estudiat. Afegeix el portaveu del Grup PP
que l’informe tècnic municipal que justifica el Projecte és parcial i que hi ha contradiccions, ja que
no s’informa sobre l’aglomeració de vehicles, poguent interpretar que la rotonda no és necessària,
al·legant que no és un punt de confluència com sí ho és l’entrada a l’encreuament de la carretera
de Biniamar, ja que és un punt que uneix Biniamar, Inca i Mancor i, si hi hagués lloc, es podria
estudiar la construcció d’una rotonda a aquest punt. Per altra banda, exposa el portaveu del Grup
PP que no han estat convocats a cap reunió tècnica sobre el Projecte i que la corporació destina
cent  mil  euros  de  superàvit  municipal  a  fer  una  rotonda,  quan  es  podria  haver  destinat  a
poliesportius, a reformar la plaça de Caimari o a altres inversions necessàries. Exposa les següents
consideracions:  que  l’elecció  del  lloc  d’entrada  al  poble  es  decideix  ara  sense  una  decisió
urbanística prèvia mitjançant el sistema corresponent; que s’ha fet cas omís a les al·legacions
presentades; que quan l’exposició del  Projecte va tenir  lloc, el  mateix Projecte no havia estat
aprovat pel Ple; que la resolució de les al·legacions han estat informades pels tècnics redactors del
mateix Projecte i no es tracta d’un empleat públic municipal; que la infraestructura de construir la
rotonda no pertoca a l’Ajuntament i que no existeix cap conveni o acord amb l’òrgan competent en
matèria de carreteres per determinar a qui correspondrà el manteniment de la rotonda o el seu
enllumenat,  entre  d’altres  aspectes,  manifestant  que  és  dubtós  que  aquestes  tasques  siguin
assumides pel Consell Insular, ja que considera que s’ha produït una delegació de competències i
que, com a tal, ha de venir dotada econòmicament; que encara que no es produeixi expropiació,
s’han d’utilitzar finques propietat de l’Ajuntament per a la construcció de la rotonda que es podrien
destinar a altres fins més necessaris; es demana com afectarà la visual al pont del cementiri.
Conclou que, per tots aquests motius, l’oposició està dubtosa envers al Projecte i demana que



s’especifiqui el contingut del mateix, manifestant que, segons la seva percepció, la mitat del poble
de Caimari i Selva no té coneixement de l’existència del Projecte per a la construcció de la rotonda.

El batle respon que el Projecte es va exposar al públic i que ara es resolen les al·legacions i es
proposa l’aprovació del Projecte. Informa que personalment no li agrada la idea de la construcció
de la rodona i que, per aquest motiu, es va actuar en conseqüència, de manera que sense oposar-
se totalment al Projecte, va proposar una alternativa a la rotonda com és una illeta reflectora, al
considerar  que és una alternativa que implica una menor utilització de l’espai  i  que permetia
l’aprofitament de les dues finques colindants. Afegeix que un cop coneguda la resposta tècnica del
Consell per la que no s’admet la seva proposta, no n’hi queda d’altra que cenyir-se als informes
tècnics.  També recorda que ell,  com a regidor, no emet els vots a títol  personal  sinó com a
representant d’un grup polític que ha debatut moltes vegades sobre aquest tema i que ha analitzat
la  situació,  de  manera  que  tornar  a  debatre  sobre  aquest  tema  implicaria  la  pèrdua  de  la
subvenció i que, en conseqüència, no és la posició idònia ja que no es pot deixar perdre aquest
ajuda externa. Finament, explica que l’actuació a la carretera és minoritària en comparació a la
resta de Projecte, i  que només aquells aspectes del Projecte que abasten actuacions de caire
municipal,  com  és  el  vial  d’entrada,  el  seu  cost  sobrepassa  respecte  l’import  que  destina
l’Ajuntament a l’execució del Projecte, de manera que dir que la corporació assumeix el cost d’una
rotonda realment no és així. Quant a la visual, la distància és major que trenta metres i, per tant,
es manté la visual perquè a més està desplaçada cap a l’esquerra i els que pugin de Caimari quasi
no varien el seu curs. Respecte a si hi ha cera o no, diu que en el Projecte està representada i que
el  mateix  explica  el  material  que es  farà  servir  i  el  tipus  de vorada,  entre  d’altres  aspectes.
Respecte a les entrevistes amb els tècnics redactors del Projecte, explica que han estat disponibles
a  l’abast  dels  membres  de  la  corporació  per  qualsevol  dubte  o  qüestió  que  els  hi  haguessin
plantejat o sol·licitat.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, manifesta que el Projecte ha estat el
més  exposat  al  públic  dels  que  s’han redactat  a  la  corporació,  que  els  tècnics  redactors  del
Projecte van assistir el dia de la seva exposició, varen resoldre les qüestions de tots els qui les van
plantejar, inclòs el senyor Joan Rotger, i que el portaveu del Grup PP sempre ha estat informat de
tota qüestió sol·licitada. També manifesta que les al·legacions no han estat resoltes pel mateix
tècnic redactor del Projecte ja que hi figuren unes contestacions del Departament de Carreteres
del Consell Insular de Mallorca, fent constar que en les mateixes s’especifica que no hi ha una
pèrdua de la visual i que tampoc es veu afectat el Pont de Caimari, així com que el traçat de la
carretera  que va cap a Caimari  es  manté.  Per  concloure,  especifica que amb posterioritat  es
tractarà el tema del manteniment de la rotonda i enllumenat, de manera que se’n farà càrrec el
Consell  Insular,  no sent així  respecte al  vial,  que correspon a l’Ajuntament al  ser  de la  seva
titularitat.

El regidor Joan Ramon Morro, del Grup Pi-Plataforma Independents, manifesta que el portaveu del
Grup PP té dues vares de mesura, fent referència a l’obra de la carretera de Moscari i les seves
repercussions. 

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, exposa que ha tengut gran interès en conèixer el contingut
del Projecte per la manca d’informació emesa per l’equip de govern. Concreta que ha demanat la
resolució  de  les  al·legacions,  l’exposició  del  Projecte  al  públic  i  que  es  doni  informació  als
ciutadans. Senyala que ha mantingut reunions amb el tècnic municipal i que aquest va especificar-
li que es tracta d’una inversió de sistema general urbanístic i que està especificat al seu informe.
Finalment,  manifesta  que  els  polítics  no  han  tengut  la  iniciativa  de  seure’s  amb  l’oposició  i
ciutadans  per  exposar  el  contingut  del  Projecte,  especificant  que  totes  les  firmes  recaptades



respecte a les al·legacions efectuades s’han recollit sense cap tipus de condicionament. Conclou
que la rotonda és innecessària i que el procediment no ha garantit la participació, especificant que
amb l’aprovació del Projecte es pren més una decisió urbanística que un canvi de circulació i, per
tot això s’emetrà el vot en contra.

La regidora Joana Maria Coll abandona la sala a les 19,58 h.

El regidor Cristòfol Barceló, del Grup PP, manifesta que està en contra de la construcció de la
rotonda i que els polítics haurien d’haver exposat als tècnics la idea de protegir certs indrets per
arribar a una solució consensuada i apta segons l’entorn.

Entra dins la sala la regidora Joana Maria Coll a les 20,02 h.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen sis vots a favor (dos per part dels regidors
del Grup Arrelam, tres per part dels regidors Grup Pi-Plataforma Independents i un per part de la
regidora del Grup Esquerres pel Poble) i quatre vots en contra del Grup Polític PP.

4. Aprovació de:

Primer.- L’inici de l’expedient d’obra per l’execució del «Projecte Acondicionament Vial
Entrada al Municipi de Selva», per import de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21%
d’IVA,  el  que  suposa  un  import  de  500.296,60   €,  mitjançant  procediment  obert
simplificat, tramitació ordinària.
Segon.- Els Plecs de clàusules administratives i de prescripcions tècniques (Projecte).
Tercer.- La tramitació de la licitació mitjançant procediment obert simplificat dels dos
lots.
Quart.- La despesa de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un
import total de 500.296,60 €
Cinquè.- Disposar l'obertura del procediment d'adjudicació mitjançant la publicació de
l'anunci de licitació al perfil del contractant ubicat a la Plataforma de contractació del
sector públic i al tauler d'anuncis de l'Ajuntament.

El batle llegeix la seva proposta respecte al tercer i quart punt de l’ordre del dia:

«Atès l’expedient d’obra municipal  65/2017 i l’expedient administratiu 42/2017 iniciat per la tramitació i
aprovació del «PROJECTE D’ACONDICIONAMENT VIAL D’ENTRADA AL MUNICIPI DE SELVA».

Atès els informes emesos, respecte a les al·legacions presentades,  per part  de l’enginyer redactor del
projecte en el seu informe de 22 de novembre de 2018, i, en termes pràcticament idèntics, per part del CIM
en el seu informe de data de 5 de desembre, així com a l’apartat de conclusió de l’informe tècnic emès per
l’arquitecte municipal en data de 19 de desembre de 2018, dels quals des desprèn clarament que s’opta per
la desestimació de les al·legacions presentades, pel motius que s’hi exposen, i pel manteniment del projecte.

Atès els informes favorables emesos pel Consell Insular de Mallorca i que són els següents:

- Informe de 20 de desembre de 2017.

- Informe favorable, de data 2 de juliol de 2018, per a la realització de les obres de rotonda d’accés 
al nucli urbà, a la carretera Ma-2130 PQ 4,900, emès pel Departament de Territori i Infraestructures 
(Direcció Insular d’infraestructures i mobilitat)  (exp. 360/2018b)



- Informe de data 5 de desembre de 2018, emès pel Departament de Territori i Infraestructures  
(Direcció Insular d’infraestructures i mobilitat)  (exp. 360/2018c), informant el següent:

«Des del punt de vista de la seguretat vial s’informa que la solució idònia per a canalitzar la circulació de
trànsit en una intersecció en T és la construcció d’una rotonda».
«La rotonda objecte del projecte de rotonda d’accés a nucli urbà de Selva des de la carretera Inca-Lluc, Ma-
2130 PQ 4,900, donarà agilitat i seguretat al trànsit provinent d’Inca i que vulgui anar a Selva i donarà més
fluïdesa al trànsit en sentit Inca-Lluc»
«El projecte de construcció ha intentat respectar al màxim la qualitat paisatgística de la zona mitjançant la
plantació d’espècies arbustives autòctones i murs de contenció de desnivells acabats en paret de pedra».
Atès que s’han emesos els  informes tècnic de l’arquitecte municipal  i  jurídic  del  TAE de la corporació,
ambdós favorables, els quals consten a l’expedient administratiu.

Atès  l’informe  de  la  secretària  interventora  de  data  7  de  gener  de  2018,  entorn  a  l’expedient  de
contractació:

«Maria Magdalena Vicens Pons, secretària interventora de l’Ajuntament de Selva, titular de l’òrgan que té
atribuïda la funció d’assessorament jurídic de la corporació.

D’acord  amb l’apartat  8  de  la  Disposició  addicional  tercera  de  la  Llei  9/2017,  de  8  de  novembre,  de
contractes del sector públic, s’emet informe en base als extrems els quals es deduiran dels següents:

Antecedents

Primer.-  En data 20 de novembre de 2018, el  batle  emet memòria  justificativa per la qual  justifica  la
necessitat de la contractació de les obres consistents en l’execució del Projecte de condicionament del vial
d’entrada a Selva.

Segon.- Es troben incorporats a l’expedient el corresponent Projecte d’obres, el qual és objecte d’informe
tècnic i jurídic favorables, i haurà de ser aprovat per l’òrgan de contractació. Així mateix, es troben també
incorporats  els  preceptius  Plecs  de  clàusules  administratives  particulars  i  de  prescripcions  tècniques
(Projecte), segons els quals es tramita un expedient de caràcter ordinari, l’adjudicació del qual es proposa
per  procediment  obert  simplificat  per  raó  de  la  quantia.  A  l’expedient  consta  l’informe  de  l’arquitecte
municipal pel qual es distribueix l’objecte del contracte en dos lots.

Fonaments de dret

Primer.- Legislació aplicable. Caràcter ordinari de l’expedient d’un contracte de naturalesa administrativa,
l’adjudicació del qual es pretén dur a terme mitjançant el procediment obert simplificat, amb aplicació de
l’article 88 de la Llei de bases del règim local, articles 116 i 117 de la LCSP quant a la seva preparació,
article 159 de la LCSP pel que fa al procediment obert simplificat i articles 156 a 158 de la LCSP.

Segon.-  Competència  per  contractar.  El  present  contracte  té  naturalesa  de  contracte  d’obra  municipal
ordinària i el Ple té la competència per contractar d’acord amb la DA segona de la LCSP. No obstant, el Ple
podrà delegar aquesta competència a la Junta de Govern Local, per l’agilització dels tràmits durant el procés
de licitació d’acord amb l’article 22 i 23 de la LBRL.

Tercer.- L’expedient de contractació. Figuren els documents de l’article 116 de la LCSP, als quals s’hi han
d’afegir el certificat d’existència de crèdit i l’informe d’intervenció de fiscalització de la despesa.

Quart.-  El  Plec  de  clàusules  administratives  i  l’anunci  de  licitació.  El  Plec  de  clàusules  administratives
redactat  específicament  per  aquest  contracte  s’ajusta a  l’article  122 de  la  LCSP i  inclou les  condicions
definitòries dels drets que assumiran ambdues parts i s’adequa a les exigències del seu objecte, per la qual
cosa, s’informa favorablement, quant a la legalitat de les clàusules.

Cinquè.-  Pel  que fa  al  Plec  de  prescripcions  tècniques  que es  materialitza  en el  Projecte  redactat  per
l’enginyer Jaime Ferrari Fernández, cal esmentar que ha estat objecte d’informes favorables, l’informe tècnic
emès per l’arquitecte municipal i l’informe jurídic emès pel TAE de la corporació. 

Conclusió



L’expedient tramitat per la contractació de l’obra «Projecte de condicionament del vial d’entrada a Selva»
s’informa favorablement.

Selva, a data de firma

La secretària interventora

Maria Magdalena Vicens Pons»

Atès l’informe de la secretària interventora de data 7 de gener de 2018 entorn a la fiscalització, conclou la
manca del cent per cent del crèdit necessari per l’execució del contracte d’obra pel Projecte.

D’acord amb aquests antecedents i de conformitat amb les previsions legals que es citen als informes que
s’han emès; Atès els  dictàmens favorables de la Comissió Informativa precedent,  ES PROPOSA AL PLE
L’APROVACIÓ DELS SEGÜENTS PUNTS:

3.  Desestimació  de  les  al·legacions  presentades  entorn  al  projecte  exposat  al  públic  «Projecte
Acondicionament Vial Entrada al Municipi de Selva», d’acord amb els informes tècnics emesos; i consegüent
dictamen  favorable  per  l’aprovació  del  «Projecte  Acondicionament  Vial  Entrada  al  Municipi  de  Selva»
redactat per l’enginyer Jaime Ferrari Fernández de JAMAR INGENIERÍA SL, amb visat número 144097/003
del COEIB de data 23 d’agost de 2018, d’acord amb els informes emesos i amb les condicions que es
detallen als informes emesos pel Consell Insular de Mallorca; Donar trasllat d’aquest acord al Consell Insular
de Mallorca atesa la seva condició de titular de la carretera Ma 2130.

4. Aprovació de:
Primer.- L’inici de l’expedient d’obra per l’execució del «Projecte Acondicionament Vial Entrada al Municipi de
Selva», per import de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un import de 500.296,60
€, mitjançant procediment obert simplificat, tramitació ordinària.
Segon.- Els Plecs de clàusules administratives i de prescripcions tècniques (Projecte).
Tercer.- La tramitació de la licitació mitjançant procediment obert simplificat dels dos lots.
Quart.- La despesa de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un import total de
500.296,60 €.
Cinquè.- Disposar l'obertura del procediment d'adjudicació mitjançant la publicació de l'anunci de licitació al
perfil  del  contractant  ubicat  a  la  Plataforma de  contractació  del  sector  públic  i  al  tauler  d'anuncis  de
l'Ajuntament.»

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, manifesta que s’ha debatut al punt
anterior i que tot el que fa referència al Projecte ha quedat clar.

El  portaveu  Joan  Rotger,  del  Grup  PP,  exposa  que  la  xarxa  viària  d’Inca  a  Selva  es  va  fer
respectant totalment el paisatge, afirmant que el Molí Nou es va respectar degut al seu valor i
estimació del poble. Que la carretera de Moscari la va executar el Consell Insular de Mallorca
degut a necessitats existents en aquell moment i que la recta de Caimari va suposar una millora
degut a la reducció del nombre d’accidents. Conclou que el Grup PP votara en contra. 

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen sis vots a favor (dos per part dels regidors
del Grup Arrelam, tres per part dels regidors Grup Pi-Plataforma Independents i un per part de la
regidora del Grup Esquerres pel Poble) i quatre vots en contra del Grup Polític PP.

5. Aprovació del Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de
Selva per dur a terme actuacions relatives a la subvenció 2019 per a control de felins
assilvestrats a zones urbanes de Mallorca

El batle llegeix la seva proposta:



«MODEL DE CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL CONSELL DE MALLORCA I L’AJUNTAMENT DE  SELVA
PER  DUR  A  TERME  ACTUACIONS  RELATIVES  A  LA  SUBVENCIÓ  2019  PER  A  CONTROL  DE  FELINS
ASSILVESTRATS A ZONES URBANES DE MALLORCA

Palma, ___ de _______ de 2019

REUNITS

D’una banda, el Sr. Joan Font Massot, conseller executiu del Departament de Desenvolupament Local del
Consell de Mallorca.

I d’altra part el Sr./Sra. ANTONI DANIEL FRONTERA  BORRUECO, batle/batlessa president/presidenta de
l’Ajuntament de Selva20/12/2018.

Ambdós intervenen en nom i representació dels càrrecs públics que ostenten i

MANIFESTEN

I.- Que en data 20/12/2018 es va aprovar la convocatòria de subvencions per dur a terme actuacions
activitats de control de felins assilvestrats a zones urbanes de l’illa Mallorca.
II.- Que en el marc d'aquesta convocatòria de subvencions, a l'Ajuntament de Selva se li va concedir una
subvenció  per  import  de  4.110,25  euros  per  dur  a  terme  les  següents  actuacions:  Sensibilització,
esterilització i control sanitari
Que l'Ajuntament  de  Selva,  mitjançant  acord/resolució  de dia  15 .de  gener de2019 va aprovar  el  text
d’aquest conveni.
IV.- Que la disposició addicional segona de l’Ordenança general  de subvencions del Consell de Mallorca
aprovada per acord del Ple de dia 23 de desembre de 2016 (BOIB núm. 21, de 18 de febrer de 2017) diu:
"En els convenis de col·laboració que regulin els ajuts que el Consell Insular de Mallorca i els organismes
autònoms i  consorcis  que en depenen atorguin a altres administracions públiques,  la subvenció es pot
justificar  a  través  d'un  certificat  emès  pel  titular  de  l'òrgan  que  l'ha  percebuda,  pel  qual  s'acrediti  la
realització de l'activitat i el compliment de la finalitat de la subvenció, i també a través de l'informe emès per
la Intervenció, o òrgan de control financer equivalent, de l'entitat beneficiària pel qual acredita la veracitat i
la regularitat de la documentació justificativa de la subvenció."
V.-  Que en el  marc del que preveu aquesta disposició addicional  segona, l'objecte d'aquest conveni és
regular les obligacions, el desenvolupament de les actuacions i la justificació de les despeses derivades de la
subvenció abans esmentada.
Per tot el que s’ha exposat, ambdues parts subscriuen el present conveni d’acord amb les següents

CLÀUSULES

Primera.- Aquest conveni té per objecte regular les obligacions, el desenvolupament de les actuacions i la
justificació de les despeses derivades de la subvenció concedida pel Consell de Mallorca a l'Ajuntament de
Selva per actuacions de control de felins assilvestrats a zones urbanes de l’illa de Mallorca a zones urbanes i
de promoció d’aquest control.
Segona.- L’Ajuntament de Selva ha rebut la subvenció per import de 4.110,25 euros per a dur a terme les
següents actuacions: CAMPANYA DE SENSIBILITZACIÓ, ESTERILITZACIÓ  I CONTROL SANITARI
Tercera.- L'Ajuntament de Selva, com a beneficiari de la subvenció, es compromet a complir amb totes i
cadascuna de les obligacions previstes a la convocatòria de subvencions, tant les de tipus administratiu com
les de tipus tècnic, i molt especialment a dur a terme les actuacions subvencionades fins dia 15 de setembre
de 2019 i a presentar la justificació de les despeses al Consell de Mallorca abans del dia 30 de setembre de
2019.
Quarta.- La justificació de les actuacions subvencionades a l'Ajuntament de SELVA, d'acord amb la disposició
addicional segona de la vigent Ordenança general de subvencions del Consell de Mallorca, es farà per mitjà
de la presentació al Consell de Mallorca per part de l'entitat beneficiària de la següent documentació:



a) Un certificat del secretari/secretària de l'entitat local amb el vistiplau del batle/batlessa que acrediti
la realització de l'activitat subvencionada, el compliment de la finalitat de la subvenció i l'aportació de
la documentació justificativa que estableix la convocatòria.
b) Un informe emès per l'interventor/interventora de l'entitat local beneficiària de la subvenció en
virtut del qual es faci constar:

-La veracitat i la regularitat de la documentació justificativa de la subvenció que obra en poder
de l'entitat local en els termes establerts en la convocatòria.
-Una relació de les factures de l'actuació subvencionada amb les dades identificatives de cada
factura: número; data; creditor; i import.
-Una relació certificada de les obligacions reconegudes de l'actuació subvencionada d'acord
amb  el  que  preveu  l'article  48.1,  segon  apartat,  de  la  vigent  Ordenança  general  de
subvencions del Consell de Mallorca.

A més, aquest informe per a la justificació de les actuacions subvencionades farà constar:
- Que l’Ajuntament no ha obtingut cap altra subvenció d’altres institucions públiques o privades per a
l’activitat  objecte  de la subvenció (o,  si  és  el  cas,  relació  de les  concedides,  amb indicació dels
imports i la seva procedència).
- Que el cost justificat amb les factures no supera el valor de mercat.
- Que els treballs realitzats i facturats objecte de la subvenció s'ajusten als preus de mercat.
- Que les despeses corresponen sense cap dubte a l’activitat objecte de subvenció.
- Que l'Ajuntament no recupera ni compensa o recupera i compensa l’Impost sobre el Valor Afegit
(IVA).

Cinquena.- Aquest conveni finalitzarà en acabar les actuacions subvencionades i una vegada justificades les
actuacions en els termes d'aquest conveni i realitzats, si s'escau, els reintegraments de la subvenció per part
de l'Ajuntament de Selva

I, en prova de conformitat, signen aquest conveni per duplicat i a un sol efecte, en el lloc i la data abans
expressats.

Per part del Consell de Mallorca Per part de l’Ajuntament de Selva
El conseller executiu de Desenvolupament Local El batle
Joan Font Massot                                  Antoni Daniel Frontera Borrueco»

Tots els membres presents hi estan d’acord.

El  regidor  Joan  Ramon  Morro,  del  Grup  Pi-Plataforma  Independents,  manifesta  que  la  signa
d’aquest conveni ha coincidit en un moment on s’és conscient de què hi ha un risc important sobre
aquesta matèria, remarcant la necessitat de dur a terme accions formatives sobre el risc existent. 

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen deu vots a favor; per tant, la unanimitat. 

Control dels òrgans de govern:

6. Donar compte dels Decrets de batlia

Els regidors i regidores assistents es donen per assabentats i assabentades.

El portaveu del Grup PP, Joan Rotger, fa constar l’existència d’un problema de caire informàtic per
a poder accedir telemàticament als Decrets de batlia. 

El batle pren nota a fi de poder resoldre aquest problema en la menor brevetat possible. 



7. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola
de Caimari

El batle informa de la cita de dia 25 de gener per dur a terme la reunió tècnica amb l’Institut
d’Infraestructures i  Serveis  Educatius  i  Culturals  (IBISEC) perquè mostrin  la  seva proposta de
projecte i es puguin fer les aportacions necessàries. 

8. Informacions de batlia          

El batle informa que la recollida selectiva de residus de 2018 és satisfactòria però no suficient, ja
que hi ha molta feina per fer i que el municipi està situat en el 68% de rebuig. Seguidament,
felicita  als  ciutadans  que  fan  bona  separació  de  residus.  Conclou  que  s’han  de  seguir  fent
campanyes de sensibilització i de tramesa d’informació.

El batle informa que després de la reunió concertada entre el tècnic jurídic municipal i l’arquitecte
municipal amb els tècnics encarregats de dur a terme la delimitació del sòl urbà, es va informar
que l’edifici de Ca’ls Mestres de Caimari queda fora del nucli urbà i, en conseqüència, implica que
no es pugui  fer-ni  ús de biblioteca sense la  declaració d’interès general.  En concret,  el  batle
informa que, d’acord amb la informació facilitada pels tècnics, l’edifici no està dotat de tots els
serveis necessaris ja que no disposa de clavegueram. Per la qual cosa, informa que s’ha hagut de
modificar la sol·licitud de la subvenció del Pla d’Obres i Serveis del Consell. En concret, manifesta
que s’ha procedit a substituir el projecte de reforma de l’immoble de Ca’ls Mestres per destinar-ho
a biblioteca pels següents projectes que suposen un mateix import aproximadament: projecte de
reparació  de  les  xarxes  d’aigües  residuals  de  la  recta  de  Selva,  de  reforma  i  adequació  de
l’immoble per destinar a Serveis Socials, de la reparació de les xarxes d’aigua potable del carrer
Nou i Espanya de Moscari i la reparació de l’edifici per gent gran de Caimari. Conclou que s’han
presentat dits projectes per no perdre la subvenció, davant la impossibilitat de dur a terme el
projecte de reforma de l’immoble de Ca’ls Mestres de Caimari per destinar-ho a biblioteca dins
termini. 

9. Precs i preguntes

El regidor Cristòfol Barceló, del Grup PP, demana que es permeti l’assistència de dos representants
de l’APIMA a la reunió de dia 25 amb l’IBISEC, malgrat la convocatòria dirigida només als tècnics i
regidors.

El portaveu del Grup PP, Joan Rotger, exposa que en sessió plenària es va acordar la compra
d’una finca a Caimari per fer l’escola i per fer el clavegueram i donar solució a parts del poble.
Manifesta  que  van  concórrer  una  sèrie  d’inconvenients  i  amb  l’import  destinat  a  aquestes
actuacions es va decidir adquirir vehicles. Manifesta que en sessió plenària, així mateix, s’acordà la
millora de la biblioteca i que a dia d’avui se’ls informa que, degut als inconvenients exposats per
batlia,  aquesta  actuació  es  substitueix  pels  quatre  projectes  assenyalats.  Demana  que,  abans
d’actuar,  des  de  l’equip  de  govern  s’informi  al  reste  de  membres de  la  Corporació  d’aquests
extrems. 

El portaveu del Grup PP, Joan Rotger, demana sobre una possible reforma circulatòria a Caimari.
El Batle respon que es va fer una recollida de propostes que es van remetre a Policia i que, en
aquests moments, s’està pendent de l’informe de Policia, manifestant que a dia d’avui encara no hi
ha proposta de batlia en ferm. 



El  regidor Cristòfol  Barceló,  del  Grup PP, demana que la proposta es parli  abans de dur-la a
aprovació.

El portaveu del Grup PP, Joan Rotger, exposa que està d’acord en què al parc hi hagi habilitat un
aparcament per a persones amb discapacitat però demana que es tengui una mica de cura a l’hora
de pintar de color blau damunt pedra i que, al seu parer, hi ha solucions menys impactants com
són les senyals verticals que, així mateix, compleixen amb la normativa corresponent.

El regidor Cristòfol Barceló, del Grup PP, posa de manifest l’existència d’una mancança d’espai en
aquest aparcament degut al fet de la seva distribució i que, en conseqüència, no es respecta el
mateix.  

Acords

1. Aprovar per unanimitat l’acta de la sessió del Ple de data 12 de desembre de 2018.

2. Acordar per majoria, sis vots a favor i quatre vots en contra,:

Primer.-  Aprovar  el  debat  i  votació  de  dit  assumpte  sense  el  previ  dictamen de  la  Comissió
Informativa  precedent  atès  la  necessitat  de  resoldre  la  reclamació  i  urgència  de  l’aprovació
definitiva del Pressupost per 2019
Segon.- Desestimar la reclamació interposada pel portaveu del Grup PP, Joan Rotger Seguí, durant
el tràmit d’exposició pública, contra el Pressupost per 2019 aprovat inicialment
Tercer.- Publicar l’anunci de l’aprovació definitiva del Pressupost per 2019 al BOIB.

3.  Aprovar per  majoria, sis vots a favor i quatre en contra, la desestimació de les al·legacions
presentades  entorn  al  projecte  exposat  al  públic  «Projecte  Acondicionament  Vial  Entrada  al
Municipi de Selva», d’acord amb els informes tècnics emesos; i consegüent dictamen favorable per
l’aprovació  del  «Projecte  Acondicionament  Vial  Entrada  al  Municipi  de  Selva»  redactat  per
l’enginyer Jaime Ferrari Fernández de JAMAR INGENIERÍA SL, amb visat número 144097/003 del
COEIB de data 23 d’agost de 2018, d’acord amb els informes emesos i amb les condicions que es
detallen als  informes emesos pel  Consell  Insular de Mallorca;  Donar trasllat  d’aquest  acord al
Consell Insular de Mallorca atesa la seva condició de titular de la carretera Ma 2130.

4. Aprovar per majoria, sis vots a favor i quatre en contra,:

Primer.- L’inici de l’expedient d’obra per l’execució del «Projecte Acondicionament Vial Entrada al
Municipi de Selva», per import de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un
import de 500.296,60  €, mitjançant procediment obert simplificat, tramitació ordinària.
Segon.- Els Plecs de clàusules administratives i de prescripcions tècniques (Projecte).
Tercer.- La tramitació de la licitació mitjançant procediment obert simplificat dels dos lots.
Quart.- La despesa de 413.468,26 € (IVA exclòs), més el 21% d’IVA, el que suposa un import total
de 500.296,60 €.
Cinquè.- Disposar l'obertura del procediment d'adjudicació mitjançant la publicació de l'anunci de
licitació al perfil del contractant ubicat a la Plataforma de contractació del sector públic i al tauler
d'anuncis de l'Ajuntament.



5. Aprovar, per unanimitat, el Conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament
de  Selva  per  dur  a  terme  actuacions  relatives  a  la  subvenció  2019  per  a  control  de  felins
assilvestrats a zones urbanes de Mallorca

El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària interventora  Vist i plau

                                                        El batle
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